
 

 
 
 
 

HOEVEEL PERSONEN HEBBEN DE REIS GEMAAKT  

1 persoon. 
 

HOELANG DUURDE DE REIS? 

Vier dagen.  
 

WAT WAS HET DOEL VAN DE REIS?  

 
De Gemeente Den Haag was uitgenodigd om te spreken op het jaarevenement van European Venture 
Philanthropy Association (EVPA). EVPA is het grootste impact investeerdersnetwerk van Europa. Op het 
evenement was aandacht voor de rol die steden kunnen spelen in het ondersteunen van impact 
ondernemerschap. Den Haag kon hier haar ImpactCity aanpak laten zien aan andere steden en investeerders. 
Den Haag kon ook leren van de aanpak van andere steden en in bijzonder Turijn. 
Een tweede doel van de reis was de acquisitie van het EVPA corporate en impact investeerders congres in 
2024. En als derde was het doel van de reis om kennis te maken met nieuwe impact investeerders en 
ondernemers. 
 
 

WELKE LOCATIES ZIJN BEZOCHT? 

 
Het evenement vond plaats in de evenementenlocatie OGR daarnaast was er nog een receptie in het Fiat 
museum.   
 

WIE HEB JE ONTMOET? (BENOEM DE FUNCTIEOMSCHRIJVING)  

 

• Programmamanagers van andere steden waaronder Turijn en Berlijn. 

• diverse medewerkers en de voorzitter van EVPA. 

• tientallen buitenlandse impact investeerders. 

• enkele buitenlandse impact ondernemers.  

• corporates die zich bezighouden met impact ondernemerschap als IKEA, ASML & Triodos.  

• ook was er een grote Haagse impact investeerders delegatie mee met o.a. FASE, DRK Foundation, 
Unknown Group en Social Finance.  

 

WAT HEEFT DE REIS DE GEMEENTE OPGELEVERD? 

 
De acquisitie van het EVPA Congres op 12 en 13 juni 2024 in Den Haag. Er zullen dan zo’n 300 tot 400 impact 
investeerders naar Den Haag komen. Uitkomst van de sessie over impact steden is dat we een stedennetwerk 
zijn gestart. Ook zijn er diverse connecties gemaakt met investeerders. Doel is om deze investeerders ook naar 
Den Haag te halen zodat Haagse ondernemers ze kunnen ontmoeten en dat dit tot een investering zal leiden.  
 

ZIJN ER VERVOLGAFSPRAKEN? ZO JA, WELKE?  

 
EVPA is in januari in Den Haag geweest om over het congres in Den Haag te spreken. Binnenkort hebben we 
ook een call om een vervolg te geven aan het stedennetwerk. Ook met een aantal impact investeerders is al 
een vervolgafspraak geweest.  
 


